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با پيشرفت فناوري
 انتظار مي رود 
جعبه شيشه اي جايگزين 
جعبه سياه  شود

ناكامي تحريم بنزين در سايه 
صنعت پتروشيمي 

جعبه سياه
 بازنشسته مي شود؟

جزئيات تازه از نشست احمدي نژاد 
با اصولگرايان

صدر:  اين جلسه براي همفكري ميان افراد شاخص اصولگرا برگزار شد

دانشگاه
 علوم پزشكي 
ايران منحل شد

 قدرداني دفتر رهبر معظم انقلاب
 از مردم قم

ــفر 10 روزه  دفتر مقام معظم رهبري در پايان س
ــي عميق از  ــهر مقدس قم، با قدردان ــان به ش ايش
ــر، خونگرم و  ــن، بصي ــرهاي مردم موم ــه قش هم
ــه آفرين اين شهر و تشكر صميمانه از مراجع  حماس

ــلاي گرانقدر و طلاب  ــام، علماي اعلام، فض عظ
فهيم و بصير، ابراز اميدواري كرد رهنمودهاي رهبر 

انقلاب اسلامي در ديدارهاي مختلف اين سفر، 
ادامه در صفحه 2

جلسه پنجشنبه شب رئيس جمهور با جمعي از 
اصولگرايان در حقيقت نقطه عطفي در روابط محمود 

احمدي نژاد با اين جريان سياسي بود.
احمدي نژاد كه در سال هاي گذشته همواره بر 
عملكرد فراحزبي و فراجرياني خود تاكيد كرده  است، 
پنجشنبه شب از گروهي اصولگرايان دعوت كرد تا با 
رياست جمهوري،  حضور در سالن شهيد بهشتي نهاد 
جريان  الزامات  خصوص  در  رايزني  و  بحث  به 
اصولگرايي بپردازند. اين جلسه در حالي برگزار شد 
كه علاوه بر رئيس جمهور،  برخي نزديكان او از جمله 
علي اكبر جوانفكر، مشاور مطبوعاتي وي سعي كرده اند 
احمدي نژاد را فارغ از جريان اصولگرايي معرفي كنند. 
وجود چنين تفكرات و اظهارنظرهايي باعث شده بود 
تا در ماه ها و سال هاي اخير، دسته بندي هاي جديدي 
در ميان اصولگرايان تعريف شود و شاهد اسامي 
چون حاميان دولت يا اصولگرايان منتقد باشيم. 
هر از چند گاهي نيز شاهد مطرح شدن انتقادات تندي 
از سوي همين اصولگرايان منتقد هستيم كه از برخي 

عملكردهاي دولت بشدت انتقاد مي كنند.
ميان  نشستي  برگزاري  فضايي،  چنين  در 
رئيس جمهور با جمعي از اصولگرايان كه به دعوت 
احمدي نژاد صورت گرفته و محور اصلي آن تاكيد بر 
ضرورت حفظ اتحاد ميان اصولگرايان بوده است،  
مي تواند اتفاق مهمي در فعل و انفعالات سياسي 
كشور تلقي شود. علاوه بر اين كه مي تواند اين گمانه 
را تقويت كند كه احمدي نژاد قصد داردبا برگزاري 
چنين جلساتي نظر اصولگرايان منتقد را در راستاي 

اجراي قانون هدفمندكردن يارانه ها جلب كند تا اين 
قانون با حاشيه هاي كمتري اجرا شود. 

سيدشهاب الدين صدر،  نايب  رئيس مجلس شوراي 
اسلامي كه در اين جلسه حضور داشته در گفت وگو با 
روزنامه «جام جم» در خصوص علت تشكيل اين جلسه 
گفت: «رئيس جمهور در خصوص علت اين دعوت 
توضيح داد به دنبال مذاكراتي كه بعضي اصولگرايان 
از جمله جناب آقاي عسگراولادي در مورد ضرورت 
تعامل و همفكري بيشتر اصولگرايان در شرايط حاضر با 
او داشته اند تصميم گرفته از تعدادي از اصولگرايان براي 
شركت در اين جلسه دعوت كند و بر همين اساس ايشان 
اعلام كرد كه اين جلسه براي همفكري و تعامل بيشتر 

ميان افراد شاخص اصولگراست.»
صدر افزود: «ايشان همچنين با يادآوري نعمت 
بزرگ جمهوري اسلامي بر ضرورت تلاش و همدلي 
و همكاري همه نيروهاي وفادار به انقلاب براي حفظ 

نظام تاكيد كرد.»
جلسه پنجشنبه شب رئيس جمهور با اصولگرايان 
تقريبا 5 / 2 ماه بعد از جلسه اي خصوصي برگزار شد كه 
حبيب االله عسگراولادي، دبيركل جبهه پيروان خط امام 

و رهبري با رئيس جمهور داشت.
ــي  ــه خصوص ــن جلس ــادي از اي ــار زي ــه اخب البت
ــر نشد اما دبيركل  ــگراولادي و احمدي نژاد منتش عس
ــد روز بعد از اين  ــط امام و رهبري چن ــه پيروان خ جبه
ــا دولت احمدي نژاد در  ــه گفته بود: اگر رابطه ما ب جلس

زمينه برگزاري جلسات خصوصي قطع شود
ادامه در صفحه 2

هنوز دلايل روشني براي انحلال 
 دانشگاه علوم پزشكي ايران 

اعلام نشده است
خبر انحلال دانشگاه علوم پزشكي ايران براي 
روز 13 فروردين مي توانست دروغ سيزده خوبي 
باشد، اما وقتي از سايت رسمي وزارت بهداشت خبر 
انحلال اين دانشگاه  و ادغام آن در 2 دانشگاه تهران 
و شهيد بهشتي منتشر مي شود، يعني ديگر شوخي يا 
دروغي در كار نيست.اين دانشگاه كه تاسيس سال 
1352 است و  هشتمين دانشگاه علوم پزشكي كشور 
از حيث رتبه بندي بود روز گذشته ناگهان منحل 
اعلام شد و هر بخش آن به دانشگاهي واگذار گشت. 
با دستور وزير بهداشت مبني بر واگذاري واحدهاي 
دانشگاه علوم پزشكي ايران به دانشگاه هاي علوم 
پزشكي تهران و شهيد بهشتي، حالا دانشكده علوم 
پزشكي كرج مسووليت اين دانشگاه در خارج از 

تهران را برعهده گرفته است.
بنابر اخبار منتشره دستور وزير بهداشت براي 
انحلال اين دانشگاه در اجراي سياست كوچك 
كردن پايتخت و تصميمات دولت مبني بر خروج 
دستگاه هاي اجرايي از استان تهران اتخاذ شده و 
در نتيجه آن، واحدهاي بهداشتي و درماني دانشگاه 
علوم پزشكي ايران به شهيد بهشتي و واحدهاي 
آموزشي، پژوهشي و دانشجويي آن  به دانشگاه علوم 

پزشكي تهران منتقل  شده است.
دانشگاه علوم پزشكي ايران داراي 7 دانشكده 
پزشكي، علوم پايه، علوم توانبخشي، پرستاري و 
مامايي، بهداشت، مديريت و اطلاع رساني پزشكي 

و پيراپزشكي و 10 بيمارستان آموزشي بود.
هنوز  تصميم  اين  اجرايي  مراحل  چند  هر 
نهايي نشده و قرار شده است پس از اجرايي شدن 
سياست هاي كلي اين انتقال، راهكارهاي اجرايي 
آن نيز تدوين شود، اما سايت دانشگاه علوم پزشكي 
ايران روز گذشته بلافاصله از شبكه اينترنت حذف 
و جاي خود را به دانشگاه علوم پزشكي تهران داد تا 

خيال همه علاقه مندان آن را راحت كند.
با اين حال تاكنون هيچ يك از مسوولان وزارت 
بهداشت، دانشگاه هاي علوم پزشكي تهران و ايران 
و حتي كميسيون بهداشت و درمان مجلس درباره 
انحلال دانشگاه علوم پزشكي ايران اظهار نظر 
نكرده اند و تنها فردي كه موضع خود را در اين باره 
بيان كرده، مديركل وزارتي وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشكي است كه مدعي شده همه از 
اين موضوع خوشحال هستند.حسن آقاجاني به 
مهر گفته است: به نظر مي رسد كه اين خبر بسيار 
خوشحال كننده اي براي دانشجويان دانشگاه علوم 
پزشكي ايران است، چرا كه اين دانشجويان از طريق 
كنكور در اين دانشگاه پذيرفته شده بودند و اطلاع 
دارند كه نمره پذيرش در دانشگاه علوم پزشكي 
تهران بسيار بالاتر است. اين دانشجويان در دانشگاه 
علوم پزشكي ايران پذيرفته شدند، اما از دانشگاه 
علوم پزشكي تهران فارغ التحصيل مي شوند.اين در 
حالي است كه برخي دانشجويان پذيرفته شده در اين 

دانشگاه نظر ديگري دارند.
در  ورودي 89  پزشكي  دانشجويان  از  يكي 
اين خصوص به «جام جم» مي گويد: در دانشگاه 
علوم پزشكي تهران هنوز براساس سيستم آموزش 
قديمي، عنوان هاي درسي تدريس مي شود، در حالي 
كه در دانشگاه ايران سيستم اصلاح شده آموزش 
پزشكي در حال اجرا بود كه بر اين اساس واحد هاي 
اين ترم تحصيلي ما رسما در صورت انتقال به 

دانشگاه تهران مورد قبول واقع نمي شود.
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با عبدالحسين بيات 
معاون وزير نفت 
و مدير عامل شركت ملي 
صنايع پتروشيمي

جنبش عدم تعهد به پيشنهاد نمايندگي ايران نزد سازمان ملل 
متحد در بيانيه اي با انتقاد از طرح روسيه و آمريكا مبني بر استارت 
جديد اعلام كرد: كاهش سلاح هاي هسته اي نمي تواند جايگزين 

امحاي آنها شود.
به گزارش مهر، كميته خلع سلاح مجمع عمومي سازمان ملل 
متحد در نشست روز جمعه خود موافقتنامه امضا شده بين آمريكا و 
روسيه در مورد كاهش سلاح هاي هسته اي خود (موسوم به استارت 
جديد) را بررسي كرد.با توجه به انتقادهاي مطرح شده به موافقتنامه 
مذكور از سوي كشورهاي غيرهسته اي بويژه اعضاي جنبش عدم 
تعهد و ايران، كشورهاي عضو عدم تعهد با تهيه بيانيه اي محكم 
نظرات انتقادي خود را نسبت به اين موافقتنامه مطرح كردند.در 
اين بيانيه كه اولين موضعگيري مشترك كشورهاي عضو جنبش 
عدم تعهد نسبت به موافقتنامه هسته اي آمريكا و روسيه به شمار 
مي رود و متن آن هنگام بررسي اين موضوع توسط نماينده جنبش 

عدم تعهد قرائت شد، اقدامات مندرج در موافقتنامه استارت جديد، 
ناكافي دانسته شده و بر ضرورت پايبندي آمريكا و روسيه بر تعهدات 
خويش تحت معاهده عدم اشاعه هسته اي مبني بر انهدام تمامي 

سلاح هاي هسته اي شان تاكيد شده است.
 محمد خزاعي در اين نشست ضمن يادآوري واقعه بمباران 
هيروشيما و ناكازاكي توسط آمريكا، تصريح كرد: وجود هزاران 
كلاهك هسته اي در زرادخانه هاي كشورهاي هسته اي همچنان 

سايه وحشت را بر سر بشريت نگاه داشته است.
سفير و نماينده دائم جمهوري اسلامي ايران در ادامه گفت: 
برنامه توسعه و مدرن سازي سلاح هاي هسته اي با هدف افزايش 
طول عمر كلاهك هاي هسته اي توسط يكي از طرفين اين 
قرارداد يعني آمريكا كه بودجه اي بالغ بر يكصد ميليارد دلار به آن 
اختصاص داده شده، با شعار اعلامي آن كشور مبني بر جهان عاري 

از سلاح هاي هسته اي در تناقض است.

براي  تمايل كشورش  از  آمريكا  وزارت خارجه  سخنگوي 
گفت وگوهاي مستمر با ايران درباره طيف گسترده اي از موضوعات 

از جمله برنامه هسته اي اين كشور خبر داد.
به گزارش مهر، فيليپ كراولي در گفت وگو با خبرنگاران در يك 
جلسه توجيهي ضمن استقبال از تمايل جمهوري اسلامي ايران 
براي از سرگيري مذاكرات هسته اي گفت: آمريكا مدت هاست 
كه در پي مشاركتي پايدار و انجام گفت وگوهاي مستمر با ايران 
درباره طيف گسترده اي از موضوعات است.كراولي بر تعيين هر چه 

سريع تر تاريخي مشخص و مكاني خاص از سوي ايران براي از 
سرگيري مذاكرات هسته اي تاكيد كرد و گفت: مي توانيم نشستي 
مشابه با نشست سال گذشته را داشته باشيم و منتظر ازسرگيري 
چنين مذاكراتي هستيم.در همين حال، كاترين اشتون مسوول 
سياست خارجي اتحاديه اروپا به عنوان يكي از طرف هاي گفت وگو 
با جمهوري اسلامي از برنامه تهران براي آغاز مذاكرات با غرب از 
10 نوامبر خبر داد.اشتون پيشتر از ايران خواسته بود تا به درخواست 

كتبي وي براي آغاز گفت وگوها پاسخ رسمي و مكتوب بدهد.

انتقاد ايران و جنبش غيرمتعهدها از پيمان هسته اي آمريكا و روسيه

آمريكا در پي مذاكره  مستمر و گسترده با ايران است

رئيس جمهور در تشريح جزئيات طرح هدفمندي يارانه ها: 

هيچ فشار سنگيني در راه نيست
به بانك مركزي دستور داده ام تا قيمت ارز را واقعي و كاهش دهد تا پول ملي ما ارزش پيدا كند

در  رئيس جمهور  احمدي  نژاد،  محمود  دكتر 
گفتگوي زنده تلويزيوني شب گذشته خود، يارانه 
نقدي 81 هزار توماني واريز شده به حساب هاي 
سرپرست خانوارها را براي مدت 2 ماه ذكر كرد 

و گفت: از ناحيه هدفمندي يارانه ها مطلقا فشار 
سنگيني در راه نيست.

گفت وگو  اين  در  وي  خبرنگارما،  گزارش  به 
كه به طور همزمان از شبكه يك تلويزيون و راديو 

سراسري ايران پخش شد، افزود: يارانه نقدي واريزي 
علي الحساب و براي مدت 2 ماه است. اين وجه، قسط 
اول است و قسط بعدي هر بار پيش از آن كه موعد 
آن برسد، به حساب ها واريز مي شود و دولت جلوتر از 

مردم در اين زمينه حركت خواهد كرد.
رئيس جمهور خاطرنشان كرد: مبلغ يارانه نقدي 

تخصيصي طوري است
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